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Verslag regiovergaderingen Salland en Twente 
 

op 24 oktober 2023 te Raalte en Enter 
 
Namens het bestuur zijn aanwezig: Herman Pieper, voorz., Jos Nijland, Mieke Degens 
(verslag) 
 
Aanwezig regio Salland: de afdelingen Boerhaar-Wijhe, Deventer, Heeten, Heino, Le ele, 
Lu enberg, Mariënheem, Olst-Boskamp, Raalte, Slagharen, Zwolle. 
Aanwezig regio Twente: Almelo, de Lu e, Delden, Denekamp, Enter, Geesteren, 
Haaksbergen, Hengelo, Nijverdal-Hellendoorn, Oldenzaal, Vasse, Rijssen en Tubbergen. 
 
1.Opening en Welkom 
Herman Pieper heet alle aanwezigen van harte welkom bij de KBO Senioren Overijssel 
zowel in Raalte als in Enter. 
Afwezig van het bestuur zijn Lily Altena, gelukkig met vakan e en Henk Tacken, die ons erg 
hee  laten schrikken met zijn ziekte, maar waar de vooruitzichten nu toch gelukkig beter 
lijken dan eerst verwacht. Dat neemt niet weg dat mede door het wegvallen van Hans 
Ellenbroek het bestuur krap bezet is. Ik wil de personele krapte niet bagatelliseren, maar er 
nu niet te lang over uitweiden. De oproep is ook in bijgaande notulen te lezen. Wel wil ik 
benadrukken dat wij aan de start van enkele jaren staan waarin wij, wij dus, een paar jaar 
tegemoet kunnen gaan waarin wij het verschil kunnen maken en ook voor onze eigen oude 
dag bepalend kunnen zijn. Zowel provinciaal als landelijk staan er grote mogelijkheden voor 
ons klaar waar, we hopelijk nieuwe en oude leden voor kunnen ac veren. 
 
2. Mededelingen 
A. Gisteren is in Den Bosch de laatste hand gelegd aan de verzekeringen. Wij hebben per 1 
januari 2024 een contract met voordelen gesloten met Zilveren Kruis, VGZ en CZ, als het gaat 
om de zorgverzekering. 
Duidelijkheid over de inhoud komt in het decembernummer van de ONS te staan. Eén ding 
wil ik er uitlichten: Senioren die een collec eve polis hebben bij CZ en VGZ kunnen volgend 
jaar een declara e indienen, waarin zij de contribu e van de KBO afdeling tot een maximum 
van € 25 terug ontvangen van de verzekering CZ of VGZ. 
B. In de schadeverzekeringen hebben we een contract afgesloten met Centraal Beheer en 
Univé.  
C. Ook hebben we een contract met Appe to afgesloten voor kor ng op hun maal jden en 
dan hebben we nog ons ledenvoordeel bij o.a. bakker v .d. Moss 
D, De uitgever van de ONS hee  contacten gehad met Groningen, Friesland en Zeeland en 
uitgelegd wat de voordelen zijn. De drie provincies overwegen overstap te maken naar de 
ONS omdat zij per 1 januari a.s. gen magazine meer ontvangen. 
Eind november komt er een digitale nieuwsbrief en een digitaal Magazine, naast de papieren 
versie. 
Hiervoor hebben ook wij via de afdelingen alle mailadressen nodig van de leden. De 
construc e is dat er iedere 14 dagen een nieuwsbrief opgezet wordt en er elke dag 8 nieuwe 
puzzels op de site komen. Nadere info volgt. 
In de begro ng wordt een bedrag genoemd van € 16 in plaats van €20 voor rechtstreekse 
leden. 
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Het bestuur is voornemens volgend jaar de afdelingen weer te bezoeken. 
 
KBO Overijssel is uitgenodigd door Noord Brabant om de senioren EXPO  in Veldhoven te 
bezoeken. De 20 edi e wordt georganiseerd door de Senioren Expo samen met Noord 
Brabant in januari 2024. Flyers en opgaveformulieren kunnen meegenomen worden en 
worden ook via de mail naar alle afdelingen gestuurd. Contactpersoon is Mieke Degens. 
 
Het gedicht  “de IJssel” wordt door Jos Nijland voorgelezen. 
 
3. Notulen regiovergaderingen in Salland en Twente op 25 april 2023 
Enkele aanvullende reac es op de notulen: 
Noord Holland  wil de naam Nestor van het blad behouden en hebben deze vastgelegd.  
Senioren Netwerk Nederland werken wel samen in met projecten van de overheid. 
Noord |Holland werkt eventueel samen met Zuid Holland. 
Zeeland is gekoppeld aan Brabant pet 1-1-2024. 
KBO Overijssel hee  nog overleg met De Drentse afdelingen Klazienaveen, Emmen, 
Coevorden en Meppel. 
HUBA: Trainingen worden gepland in overleg met de opleiders. 
De notulen worden goedgekeurd. 
 
4. Agendapunten voor Algemene Ledenvergadering 15 november 2023 
- Jaarverslag: geen opmerkingen. 
Er komt een voorstel om het jaarverslag aan te passen, zodat het op een vel kan, waardoor er 
minder papier nodig is. Wij proberen er rekening mee te houden, waarbij het presenteren 
ook een rol speelt 
-Jaarrekening: Herman neemt de jaarrekening door en gee  toelich ng op enkele punten. 
De individuele leden worden zoveel als mogelijk aan afdelingen gekoppeld. 
PCOB afdelingen nemen deel aan het project Ouder Worden doe je Samen. De thematafels 
zijn gemiddeld bezocht. 
Er worden veel projecten opgestart. Het schept wel enige zorg, dat er toch vanuit de 
afdelingen een grotere inzet nodig is. Om ook de afdelingen in stand te houden is het beslist 
nodig dat de projecten ook door de afdelingen gedragen moeten worden. 
SNN staat stevig in de wedstrijd. Dat wil zeggen dat we geen structuren meer hebben. 
Herman gee  uitleg over de structuren van PCOB/ANBO en de samenwerking in Overijssel 
met de PCOB. 
Wij blijven in Overijssel staan voor belangenbehar ging en wie mee wil doen is welkom. 
 
De Cie. I & Z komt eind november bij elkaar om te kijken wat de mogelijkheden zijn, wat we 
voor de senioren in het algemeen en in Overijssel in het bijzonder kunnen betekenen. De 
huidige commissie leden nemen om verschillende redenen afscheid.  
Maar allereerst zijn er mensen nodig die opstaan binnen de KBO Overijssel om ideeën te 
ontwikkelen en uit te werken. 
 
Werkgroep Belangenbehar ging hee  een tekort aan leden. Belangenbehar ging zoeken we 
nu in de projecten zoals Wonen en Zorg, waarbij ook de PCOB betrokken is. 
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Vanuit genoemd project hopen we belangstellenden te treffen die hier in de werkgroep meer 
een vaste plaats in willen nemen. Bij nieuwe ac viteiten hebben we dan een nieuwe pool 
van mensen die daarin willen par ciperen. 
 
Herman gee  een brede toelich ng op de jaarrekening.  
De tekorten worden geboekt als algemene reserves. 
Reserves liquida e is voor het geval de KBO Overijssel ophoudt te bestaan en personeel 
moet afvloeien. 
De kascommissie hee  verklaring van goedkeuring afgegeven. 
 
Aan de ALV wordt toestemming gevraagd tot het opschorten van de behandeling jaarverslag 
en jaarrekening 2023 naar najaar 2024. 
De vergadering verleent hiervoor toestemming. 
 
5.Begro ng 2024 
1. In 2023 hebben we de afdracht voor de afdelingen gelijk gehouden, terwijl de infla e meer 
dan 10% was. De afdracht aan de Unie zou € 11,20 plus € 5 voor KBO-Overijssel, totaal € 
16,20 zijn geweest. Het bestuur hee  besloten daar € 2,20 onder te gaan zi en en stelt dus 
een afdracht voor van € 14,00 voor het komende jaar 2024. 
2. Nog op te nemen het gebruik van LeaWeb ad € 3.500,--. 
3. Aandacht voor de in het jaarplan opgenomen secretariële ondersteuning. 
4. Bedrag voor individuele leden wordt voorgesteld op € 20,00.( € 14 + €6 verzendkosten van 
de Ons) Perfornis hee  een contract afgesloten, waardoor de verzendkosten van blad ONS 
laag zijn. 
Het is een geruststelling dat de begro ng sluitend is en dat het geen open eindjes meer 
hee . 
 
In de ALV wordt mevr. A. ter Morsche voorgedragen als vertrouwenspersoon. Zij is  
beschikbaar voor de afdelingen van KBO Overijssel. 
 
De problemen met de banken lijken tot zo ver opgelost.  
Bij de RABO is inmiddels een contactpersoon aangesteld. 
 
6. Statuten en huishoudelijk reglement KBO Overijsssel 
Herman gee  aan dat hij  zich nog graag wil inze en om in de komende paar jaar te 
proberen de club beter op de rit te krijgen. Zwartkijkers zien het verenigingsleven als een 
zinkend schip.  Hij geloo  ook in Luctor et Emergo. Wij blijven worstelen en blijven boven. 
Op dit moment zijn wij partner van de provinciale Overheid .De gedeputeerde zal hier in de 
ALV iets over zeggen en door de inzet van onze partners in Senioren Netwerk Nederland, 
onder aanvoering van KBO Brabant, ook van de Rijksoverheid vanaf 1 januari a.s. als alles 
meezit. Dat alles gee  verplich ngen en is ook voor de afdelingen niet vrijblijvend. Ik voel 
het als een persoonlijke verplich ng. Ik hoop u ook en ik denk , dit te doen in het belang van 
onze leden. 
 
Herman gee  het woord aan Jos, hij hee  het project “vernieuwing statuten” op zich 
genomen. 
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Jos legt uit dat de statuten verouderd waren en er veranderingen in de structuur hebben 
plaatsgevonden. Dit betre  o.a. de bestuurstermijnen. 
Herman hee  er nu bijna 2 termijnen op zi en en door de wijziging in de statuten, is het 
mogelijk dat hij aan kan blijven. Hij gee  aan dat er intensief gezocht moet worden naar een 
nieuwe voorzi er, maar dat hij nog twee jaar door wil. 
Ook Jos wordt gevraagd voor een tweede termijn te gaan. 
Beiden stemmen toe en dat wordt met applaus begroet. 
 
Jos neemt globaal de statuten door en verduidelijkt enkele wijzigingen en reageert op 
opmerkingen c.q. vragen vanuit de zaal. 
Er is even gesproken over de “K” van KBO, maar de KBO is, zo hebben we uitgelegd, een 
beeldmerk dat het goed doet bij adverteerders. 
Er wordt gesproken over KBO seniorenvereniging Overijssel. 
De benaming zal dan ook luiden : Katholieke Seniorenvereniging Overijssel. 
Er werden vragen gesteld over het ar kel waarin de ontbinding van de afdeling staat 
beschreven en eventueel de  provinciale organisa e. Na een toelich ng kon men ook 
hiermee instemmen. 
De verzelfstandiging van de afdelingen is besproken en aangegeven wat de voor- en nadelen 
waren. De afd. Geesteren is al 20 jaar zelfstandig met eigen statuten. Aangegeven is, dat die 
niet met de huidige en ook met de nieuwe statuten strijdig mogen zijn. 
Het feit dat de afd. Delden aangaf dat er in art 9 van het huish. reglement bij lid 4 moet 
staan: van de KBO Overijssel senioren ………. (naam afdeling) kreeg instemming. 
Er is een toelich ng gegeven bij art 11 van het huish. regelement van de afdelingen. Bij het 
beëindigen van een afdeling zal coulant worden omgegaan m.b.t. de financiën. 
 
Jos bedankt de mensen die zich ingezet hebben voor het aanpassen van de statuten.  
 
Zoals de statuten nu besproken zijn, worden deze door de notaris in een ander format 
gegoten en komen er mogelijk anders uit te zien. 
 
7.Rondvraag 
Contracten: De contracten met de verzekeringen zijn afgesloten. Met Salland Verzekeringen 
en Menzis zijn geen afspraken gemaakt. Bij vermelding  KBO lid te zijn,  blijkt wel  kor ng  te 
verkrijgen zijn.    
Alle info omtrent de zorgcontracten, komt in het ONS van november. 
Op 12 november worden de tarieven bekend van alle verzekeringsmaatschappijen. 
 
Wil een afdeling verzelfstandigen dan kan een afdeling er voor kiezen om informeel (alleen 
inschrijven bij de KvK), of formeel een rechtspersoon te worden. Bij het laatste moeten ook 
statuten bij de notaris worden vastgelegd. Hierbij dienen de statuten van de KBO Overijssel  
als basis te worden  genomen.  Als afd maak je namelijk onderdeel uit van de KBO-Overijssel. 
 
Verzoek om de Regiovergaderingen niet meer in de herfstvakan e te plannen.  
 
8.Slui ng  Herman bedankt een ieder voor de aandacht en de inbreng. 
Hij wenst een ieder wel thuis en hoopt alle afdelingen weer te zien op de ALV, die vanwege 
de verkiezingen, verplaatst is naar de 15e november 2023 en gehouden wordt in Heino. 
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Het gedicht   DE IJSSEL 
 
 
 
Uren kan ik kijken, in gedachten vaar ik mee. 
Eeuwig draagt de IJssel levend water naar de zee. 
Al jd in beweging, van de bergen tot de kust. 
In een hec sch leven brengt de IJssel zoveel rust. 
Ik geef toe, rivieren,  stuk voor stuk wonderschoon. 
Maar toch, onze IJssel, spant voor mij met s p de kroon. 
Kijken naar de IJssel, naar de ader van het leven, 
Die ons door de eeuwen, zoveel welvaart hee  gegeven 
Die ons in contact, met andere landen hee  gebracht. 
Drager van het vrachtschip, en ook van het luxe jacht. 
Biotoop van veel, van zoveel planten, zoveel vissen. 
Voor geen geld zou ik mijn mooie IJssel willen missen. 
Al jd zoveel mensen, onophoudelijk bewegen. 
Overal gepraat, wat is s lte dan een zegen. 
Even wat teveel, en ik breek er dan soms uit. 
’t Kabbelen van de IJssel, da’s pas superieur geluid. 
Als je me dus vraagt: ‘Waaraan beleef je echt plezier? 
Wie is je grote liefde?’ Dan wint uiteindelijk mijn rivier. 
 
       
      Jan Terlouw 
 


